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Protokół 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Nowym Miasteuku w sprawie: 

1. Rozliczenie straty miejskiej za rok 2014 i I kwartał 2015 r. 
2. Rozliczenie straty pożarnej za 20 I 4 rok i kwartał 2015 r. 
3. Działalność GKRPA w 2014 roku. 

Komisja w składzie : 

l . M.ichał Brysik 
r'"\ 2. Paweł Pawliszyn 

3. Gratyna Kwiecień 
4. Sławomir Cal 

przewodniczący 

z-ca przewodniczącego 
członek 

członek 

W posiedzeniu komisji uczestniczyło czterech radnych co stanowi kworum. 
Obrady otworzył Przewodniczący Komisji Michał Brysik 

1. Rozliczenie straży miejskiej. 
Na pytanie pana przewodniczącego Michała Brysika dot. rozliczenia finansowego 

straży miejskiej w Nowym miasteczku pani Dorota latczak w zastępstwie Pani skarbnik z 
Nowego Miasteczka przedstawiała wykonanie budżetu straży, z którego wynikało, że gmina 
Nowe Miasteczko w 2014 roku z planowanych 317,228,27 wydatkowała na funkcjonowanie 
straży 290, 534,22zł . W skład tej sumy wchodziło utrzymanie 3 etatów 2 strażników i jednej 
pani z obsługi . 

'" Dochody z mandatów z planowanych 400 tys. ściągnięto 452,572,74 zł . oraz 
..../ dodatkowo 1324zł ściągnięte z tytułu egzekucji(grzywny). 

Na pytanie przewodniczącego M. Brysika ile wydaliśmy w pierwszym kwartale 2015 
r. skarbnik odpowiedziała ze 118 tys. zł. , w tym część tej sumy jest to usługa wynajmu 
fotoradaru - 71 tys .. Radny Paweł Pawliszyn zapytał jaki jest wpływ z mandatów z T kwartał 
tego roku skarbnik odpowiedziała ze zaplanowane na ten rok jest 400 tys. zł, a do 31 marca 
wpłynęło do gminy 180 tys. zł . W skład tej sumy wchodzą opłaty egzekucyjne. 
Na komisję zaproszony został strażnik gminny Marek Matczak, który przedstawił 

sprawozdanie z działalności za poprzedni rok, w skład którego wchodziło : 
ilość interwencji 
i lość wystawionych mandatów 
problemy z bezdomnymi psami 
dzikie wysypiska śmieci 

organizacja ruchu ulicznego 
Radni wysłuchali sprawozdania, pytania szczegółowe zadawane były w międzyczasie przez 
radnych. Dokumentami funkcjonowania fotoradaru Komisja Rewizyjna zajmie się na 
następnym posiedzeniu. 



2. Rozl iczenie straży pożarnej . 

Na Komisję zaproszono Pana Solfa, który jest odpowiedzialny za działanie straży pożarnej w 
gminie Nowe Miasteczko, w skład której wchodzi straż pożarna w Nowym Miasteczku i straż 
pożarna w Borowie Wielkim. 
Radnych interesowało : 

al Jakie są koszty utrzymania obu jednostek straży pożarnej w Nowym Miasteczku i 
Borowie Wielkim. 

bl Jakie są koszty utrzymania nowo wybudowanej remizy strażackiej (tzw. 
CENTRUM) w Nowym Miasteczku. 

Pani Jatczak odpowiedziała, że zaplanowane na rok 2014 było 124410 zł . 

wykonaliśmy 107 tys. Głównymi kosztami były wynagrodzenie bezosobowe za akcje w 
których uczestniczyli strażacy : 43 tys. Radny Brysik zapytał o zakup usług pozostałych na 
sumę 23 tys. skarbnik odpowiedziała ze są to zakupy drobnych materiałów oraz 
akumulatorów jak i części zamiennych do pompy wody. Największy wydatek w tym 
paragrafie to paliwo do samochodu. 

Koszty utrzymania świetlicy strażackiej to około 4 tys. zł . a znaczna część to 
ogrzewanie i prąd . 

3. Rozliczenie z działalności i wydatków na działalność Gminnej Komisji ds. Profila ktyki 
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w 2014 r. oraz w I kwartale 2015 r. 

Plan wydatków w 20 14 r. na działalność ww. Komisji wynosił 100300 zł . 

Wydatkowano 68135,24 zł . Sprawozdania z ww. Komisj i za rok 2014 nie otrzymaliśmy. Na 
komisję zaproszono panią Skrzydlewską, z komisji , która przekazała nam szereg informacj i z 
działalności poprzedniej Komisji. Z analizy dokumentów wynika wiele nieprawidłowości 
jakie pozostawiła ostatnia komisja: 

Nie wszyscy członkowie komisji posiadali odpowiednie przeszkolenia zgodnie z 
Ustawą z dnia 26 , 10.1982 r.o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkohol izmowi 
art. 41 §4. Zachodzi przypuszczenie, że skład Komisji nie spełniał wymagań prawnych 
( Petejko, Turkiewicz. Połońska). Osoby te pobierały za posiedzenia komisji wynagrodzenia. 

Jednocześnie Komisja Rewizyjna zauważyła, że: 

0. - pieniądze były wydawane niezgodnie z ich przeznaczeniem, 
- brak list uczestników spotkań i wycieczek a organizowane spotkanie antyalkoholowe 
. z którego jest lista obecności wpisywane były półtoraroczne dzieci, 
- pieniądze nie były wydawane zgodnie z przeznaczeniem; np. na dofinansowanie 

wyjazdu uniwersytetu 3 wieku i innych instytucji, 
- brak dokumentów potwierdzających posiadanych uprawnień do prowadzenia 

warsztatów, szkoleń i innych zajęć, 

Zgodnie z Ustawą, za działalność ww. Komisji odpowiadał poprzedni Burmistrz 
Nowego Miasteczka Wiesław Szkondziak. W związku z tym Komisja Rewizyjna wnioskuje 
do Rady Gminy Nowe Miasteczko o podjęcie odpowiednich kroków w celu powiadomienia 
instytucji kontrolnych o nieprawidłowościach w działalności poprzedniej GKRPA . 

Obecna GKRPA przedstawiła Komisji Rewizyjnej sprawozdanie z działalności ~I 
lutego do 30 marca br. Komisja nie miała uwag. 
Podpisy członków KR 
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